

加國教育基金

申請表格 Application Form 2024



基金簡介 About Can-edu Foundation

每個學生都應該有機會去追求自己的夢想。透過這個基金將提供經濟援助、獎學金和其他形式的支持，幫助有需要的學生實現加拿大升學目標。我們希望這個基金可以成為一個橋樑，將香港和加拿大的教育界連接起來，促進兩地教育和文化的交流。

Every student should have opportunities to pursue their dreams. Through this fund, we will provide financial assistance, scholarships and other forms of support to help deserving students achieve their educational goals. We hope this fund can serve as a bridge connecting the education communities of Hong Kong and Canada, facilitating the educational and cultural exchange between the two regions.

我們的目標 Missions

目標籌集資金提供經濟援助和資源給予表現優秀的學生，幫助他們在各階段順利升學，並入讀理想的加拿大學府。並期望促進中國香港與加拿大的教育機構之間的交流合作，提供學術及文化交流的機會，藉此推動加拿大教育。

Can-edu Foundation hopes to raise funds to provide financial assistance and resources to high-performing students, helping them progress smoothly through each stage of their education and enroll in their desired Canadian universities. It also hopes to promote exchange and collaboration between educational institutions in Hong Kong and Canada, providing opportunities for academic and cultural exchange, thereby promoting Canadian education.

申請資格 Application Eligibility

申請資格 Requirements

在學業或其他領域方面具備卓越表現和成績，
希望升讀加拿大的大學

Demonstrate exceptional academic
performance or achievements in other areas,
and aspire to enroll in a university in Canada.

獎項 Sponsorship

獎學金 Scholarship*

HK\$2,000

評選程序 Selection Process

1. 評審委員會檢視所有報名表格並進行初步篩選
Can-edu Foundation committee will review all application forms and conduct a preliminary screening.
2. 通過初步篩選的候選人會獲安排於指定日子進行一次
線上面試
Candidates who pass the preliminary screening will be scheduled for an online interview.
3. 評審委員會會綜合候選人面試表現及評選準則選出
獎學金得獎者
Can-edu Foundation committee will evaluate the candidates' interview performance and selection criteria to determine the scholarship winners.

我們會綜合申請人的經濟需求、學術成就、教育交流的承諾及其全面發展的個人檔案作準則，以提供平等的機會去追求他們的學業目標。如有需要，申請人可以遞交補充文件或資料（例如影片、獎項證明或推薦信等），讓評審能更全面了解自己的背景及經歷。

We will use a comprehensive set of criteria to evaluate the applicants, including their financial need, academic achievements, commitment to educational exchange, and overall well-rounded profiles, in order to provide equal opportunities for them to pursue their academic goals. If necessary, applicants can submit supplementary documents or materials (such as videos, award certificates, or recommendation letters) to help the Can-edu Foundation committee to have a complete understanding of their background and experiences.

遞交申請方法 Submission Methods

把填妥的表格及補充文件以下列其中一種方式遞交：

The completed application form and any supplementary documents must be submitted by using one of the following methods:

郵寄方式 By Mail

郵寄至香港九龍佐敦實靈街6號佐敦中心1樓，請於信封註明「加國教育基金2024_成績優異獎學金申請」。

Mail the completed application form along with any physical documents to 1/F, Tower Jordan, 6 Bowring Street, Jordan, Kowloon, Hong Kong, and please clearly state "Can-edu Foundation 2024_Outstanding Academic Scholarship Application" on the envelope.

電郵方式 By Email

將已填妥的報名表格(PDF) 電郵至application@can-edu.org，請於電郵主題註明「加國教育基金2024_成績優異獎學金申請」。(請確保電子版本的解像度清晰)

Please email the completed application form (in PDF format) to application@can-edu.org. Please write "Can-edu Foundation 2024_Outstanding Academic Scholarship Application" in the email subject line. (Please ensure that the electronic version has a clear resolution.)

申請表格 Application Form

【甲部】由提名人填寫（校長、老師、社工、父母或升學顧問）

Filled by nominator – Principal/teacher/social worker/parents/counselor)

1. 提名人資料 Nominator Information

提名人姓名 Nominator Name (中文) _____ (English) _____

與申請人之關係 Relationship _____ 聯絡電話 Phone _____

電郵 Email _____

現職學校/機構名稱 Employed School/Institution _____

職位 Position _____

2. 提名人對申請人的評價 Nominator's Assessment of the Applicant

3. 對申請人的寄望 Aspirations for the Applicant

提名人簽署 Nominator Signature _____ 日期 Date _____

【乙部】申請人資料 Applicant Information

學生姓名 Student Name (中文) _____ (English) _____
身份證號碼 HKID _____ 聯絡電話 Phone _____
郵寄地址 Address _____
電郵 Email _____
現就讀中學名稱 Current School/College Name _____
就讀課程 Current Course _____

科目 Subject	最後成績 Final Result	科目 Subject	最後成績 Final Result

* 需提供成績證明 Please submit the transcript for approval.

【丙部】申請人背景 Applicant Background

1. 自我介紹 (請簡單介紹自己的家庭及成長背景) Self-Introduction on your background

2. 學習/訓練經歷 (遇到的困難? 如何克服? 心態的轉變?) Educational/Training Experience (Challenges faced? How to overcome? Mindset changes?)

3. 個人才藝 (略述個人才藝或曾獲獎的比賽, 並提供活動證明) Personal Talents and Achievements (Briefly describe any personal talents, skills or awards received, and provide supporting documents)

4. 如果獲得此獎學金，你會如何應用？

If awarded this scholarship, how will you apply it?

5. 未來的目標

Your future goals

【丁部】聲明 Declaration

1. 本人確認以上呈交資料正確無誤，如有隱瞞或錯誤，本人願意承擔有關責任。

I confirm that the information provided above is accurate and true. I am willing to take responsibility if there is any concealment or error.

2. 本人明白此表格上之資料（個人資料除外）、面試過程或會公開，並同意授與加國教育基金及其受委託的服務提供者用作日後推廣本計劃及勉勵其他學生的用途。

I understand that the information in this form (excluding personal information), the interview process may be made public, and I agree to grant the Can-edu Foundation and its appointed service providers the right to use them for the purpose of promoting this program and inspiring other students in the future.

3. 如未滿十八歲申請者，須家長/監護人簽名確認。

If the applicant is under 18 years of age, a parent/guardian's signature is required to confirm.

4. 關於免責聲明條款及細則，請參閱官方網站：www.can-edu.org

**For the disclaimer terms and conditions, please refer to the official website:
www.can-edu.org**

申請人簽署 Applicant Signature _____

家長/監護人簽署 Guardian Signature _____

日期 Date _____



加國教育基金
CANADA EDUCATION FOUNDATION